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“FETÖ’den neden tek kelime bahsetmedin?”

ABONE OL      

Fahrettin Altun bugünkü yazısında tarihin en başarısız ABD Büyükelçisinin giderayak
kaleme aldığı basın açıklamasını eleştirdi. “ABD Konsolosluğu çalışanlarının FETÖ
bağlantısından neden bahsetmedin” sorusunu soran Fahrettin Altun yazısını şu
cümlelerle bitiriyor: “Yapılması gereken, mahkeme sürecini beklemekten ibarettir. Ha, siz
bu süreçte ortaya çıkacak bilgi ve belgelerden korkuyorsanız, o başka!”

SON DAKİKA
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İŞTE FAHRETTİN ALTUN'UN YAZISINDAN BAŞLIKLAR

Kendi beceriksizliklerini gizlemek adına yürüttükleri bir sabotaj girişimi.
Büyükelçi pazartesi günü yaptığı açıklamada bu yıl içinde ikinci defa diplomatik misyonlarının bir
Türk çalışanının tutuklandığını ve bundan rahatsızlık duyduklarını, bu nedenle de yeni vize
başvurularını askıya aldıklarını söylüyor. Bu çalışanın FETÖ terör örgütüyle ilişkisine ilişkin iddialara
ise hiç değinmiyor, özetle "işini yapıyor"du diyor.
Bunun yanında bize dosyayla ilgili bilgi de verilmedi diyor.
Affedersiniz ama siz kimsiniz ki? Yasama mısınız, yargı mısınız, yürütme misiniz?
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